
P R O T O K Ó Ł  NR XXII/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 15
10 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 29 lutego 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXII sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla, radnych powiatowych, kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza zaproponował o wprowadzenie do porządku 

obrad następujących projektów uchwał: 

 jako punkt 9 b) uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Dobiegniew  

ze Stowarzyszenia Lubuska Sieć Szerokopasmowa z siedzibą w Gorzowie Wlkp. 

 jako punkt 9 c) uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zwrot darowizny, 

nieruchomości gruntowej położonej w Radęcinie. 

 jako punkt 9 d) uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Lubuskiemu. 

 jako punkt 9 e) uchwałę w sprawie zmiany przeznaczenia lokali mieszkalnych  

na lokale socjalne. 

 jako punkt 9 f) uchwałę w sprawie zmiany Statutu Zespołu Ekonomiczno – 

Administracyjnego Oświaty w Dobiegniewie. 

 jako punkt 9 g) uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji 

mienia Skarbu Państwa. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Informacja na temat przedsięwzięć w Strefie Gospodarczej. Informacja na temat ilości  

i rodzaju podmiotów gospodarczych w gminie. Perspektywy powstania nowych zakładów 

pracy i nowych podmiotów gospodarczych. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu w 2011 roku w placówkach prowadzonych przez gminę Dobiegniew. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XII/58/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 29 czerwca 

2011 roku w sprawie poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego  

i od nieruchomości, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów. 

b) wystąpienia Gminy Dobiegniew ze Stowarzyszenia Lubuska Sieć Szerokopasmowa  

z siedzibą w Gorzowie Wlkp.  

c) wyrażenia zgody na zwrot darowizny, nieruchomości gruntowej położonej  

w Radęcinie.  

d) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu.  

e) zmiany przeznaczenia lokali mieszkalnych na lokale socjalne.  

f) zmiany Statutu Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty w Dobiegniewie. 

g) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa.  

10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji. 
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Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XXI sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 23 lutego 2012 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa.  

 Dnia 02 lutego br. spotkaliśmy się z przedstawicielem PKP Poznań w sprawie 

zasobów mieszkaniowych oraz odnośnie linii kolejowej przebiegającej przez 

Dobiegniew.  

 Dnia 03 lutego br. miało miejsce spotkanie i podpisanie umowy w Gorzowie Wlkp.  

w Euroregionie „Pro Europa Viadrina” 

 Dnia 08 lutego br. spotkałem się z Prezesami Słubicko – Kostrzyńskiej Strefy 

Ekonomicznej. 

 Dnia 10 lutego br. uczestniczyłem w XX – leciu Gminy Golzow.  

 Dnia 11 lutego br. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Wojewódzkiego 

Związku Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonej Górze.  

 Dnia 13 lutego br. spotkałem się z Panią Moniką Lipnicką, ponieważ zmienia  

się struktura z SPZOZ w NZOZ. Powołałem Pana Jerzego Hatałę na likwidatora.  

 Dnia 15 lutego br. uczestniczyłem w spotkaniu Konwentu Wójtów i Burmistrzów  

w Międzyrzeczu.  

 Dnia 16 lutego br. odbyło się spotkanie Aglomeracji gorzowskiej, ustalaliśmy uwagi 

do planu rozwoju województwa lubuskiego, ponieważ północna część województwa 

jest troszeczkę zapominana. Gmina Dobiegniew zgłosiła następujące uwagi: 

  na pewno nie można zapominać o trasie nr 22, którą nie uwzględniono  

w znaczeniu ponadregionalnym.  

 nie można zapominać o Muzeum Woldenberczyków, 

  o zagospodarowaniu turystyczno – rekreacyjnym Gminy Dobiegniew, 
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 oraz o Drawieńskim Parku Narodowym.  

 Dnia 17 lutego br. w Gminie Górzyca odbyła się debata na temat oświaty.  

 Dnia 18 i 19 lutego br. odbyły się spotkania gminnych jednostek OSP. 

 Dnia 20 lutego br. rozmawialiśmy z projektantem na temat dokumentacji 

następujących ulic: Batorego, Teatralnej, Chrobrego, Osiedla Młodych oraz  

o kanalizacji ulicy Chrobrego, Słowackiego i Akacjowej.  

 Dnia 21 lutego br. gościliśmy projektanta oraz Nadleśniczego Nadleśnictwa  

Strzelec Kraj. w sprawie dokumentacji i odtworzenia starego mostu za Chomętowem 

oraz odtworzenia pomostu nad j. Wielgie (stara plaża), a także gościliśmy 

przedstawicieli Elektrociepłowni.  

 Dnia 22 lutego br. odbyła się Komisja Finansowo – Gospodarcza. 

 Dnia 23 lutego br. odbyła się Komisja Rewizyjna oraz gościłem przedstawicieli fermy 

norek, a także miało miejsce spotkanie z Panem Sławomirem Wencel Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Strzelce Kraj. 

 Wiele niesie się na temat dyskusji zatrudnienia Pana Kazimierza Błaszczyka.  

To jest człowiek, który był przez dwie kadencje Burmistrzem Dobiegniewa, utracił 

rentę i w tej chwili zastanawiamy nad zatrudnieniem jego przez pewien okres czasu. 

 Dnia 27 lutego br. odbyło się spotkanie z sołtysami oraz Komisja Społeczno – 

Oświatowa, a także odwiedziłem Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska w sprawie fermy norek. W przypadku tej całej inwestycji nie odstąpię  

od żadnego dokumentu, który jest niezbędny żeby wydać warunki zabudowy.  

 Dnia 28 lutego br. gościliśmy Burmistrza Strzelec Kraj. oraz Wójta Bierzwnika  

w sprawie rejestracji Celowego Związku Gmin.  

 

 

Ad.6. Wnioski i zapytania. 

 Leszek Wieczór radny – chciałbym w imieniu mieszkańców ulicy Spółdzielczej, Jedności 

Robotniczej i Gdańskiej złożyć wniosek o modernizację nawierzchni drogi  

wraz z chodnikiem ulicy Ściegiennego. 

 Czy istnieje możliwość, aby zlikwidować wieżę telefonii komórkowej przy Zespole 

Szkół, ponieważ ogranicza w bardzo dużym stopniu miejsce dla społeczności uczniów 

tej szkoły? 

 Zbigniew Kołodziej radny – woda wymywa odcinek drogi do Łęczyna, droga jest  
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w bardzo złym stanie technicznym, nawet autobus będzie miał problem przejechać.  

 Sylwia Łaźniewska radna – czy ul. Dąbrowskiego również ujęta będzie w dokumentacji 

technicznej? 

 Waldemar Grzankowski sołtys – sprawa dotyczy śmieci, nadal nie mamy inwentaryzacji 

pojemników śmieci i nadal walczymy uparcie z brudem na naszych wsiach.  

 Kiedy ogłoszony będzie przetarg na remont drogi do Łęczyna? 

 W tragicznym stanie technicznym jest mostek w Linkowie, gdzie nie dojeżdża już 

nawet służba zdrowia a mieszkają tam dwie bardzo ciężko chore osoby.  

 Swego czasu zgłaszałem, że w Wołogoszczy stoi pustostan, który graniczy z posesją 

należącą do zasobów komunalnych. W tej chwili grozi zawaleniem oraz robi  

się z tego miejsce wysypiska śmieci.  

 Zgłaszałem również wcześniej zmianę sygnalizacji świateł przy szkole podstawowej, 

aby zwiększyć bezpieczeństwo i spowolnić ruch na tej drodze.  

 Kolejna sprawa dotyczy konserwacji ścieżek pieszo – rowerowych „Wstęga 

Dobiegniewa”.  

 W jakim celu w Łęczynie pojawiła się grupa geodezyjna? 

 W czasie ferii zimowych odbył się I biwak zimowy i chciałbym podziękować 

wszystkim osobom za wsparcie.  

 Barbara Kucharska Radna Sejmiku Woj. Lubuskiego – chciałam nawiązać do informacji 

Burmistrza w sprawie konsultacji na temat rozwoju woj. lubuskiego. Zgadza się, że nasza 

część województwa została nieco zapomniana a w dużej części pominięta  

w opracowaniach, szczególnie w diagnozie tego dokumentu. Pani Marszałek na nasze 

zapytania odpowiedziała, że strategia rozwoju województwa jest dokumentem bardzo 

ogólnikowym i niepotrzebne są szczegółowe zapisy. Bardzo istotnym i ważnym 

dokumentem, w którym szczegółowo określa się potrzeby naszego północnego regionu 

jest plan zagospodarowania przestrzennego woj. lubuskiego. Ja uważam, że być może 

przyczyną jest to, że strategię opracowują profesorowie z Krakowa i Uniwersytetu 

Zielonogórskiego, więc pewnie nie znają naszego terenu.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – chciałbym zwrócić uwagę na jeden fakt.  

Przy pozyskiwaniu środków unijnych dodatkowe punkty były za uwzględnienie  

w planie rozwoju woj. lubuskiego. Dzisiaj nie uwzględniając naszych spostrzeżeń,  

czy nie zauważając północnej części to może się okazać, że Pani Marszałek nie ma racji, 

ponieważ będziemy wyzerowani w punktacji.  
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 Agnieszka Grabia sołtys – czy jest możliwość zamontowania w miejscowości Nowy 

Młyn oświetlenia?  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – mam wniosek dotyczący fermy norek,  

aby przyjrzeć się tej inwestycji bardzo dogłębnie. Norka amerykańska jako gatunek sieje 

spustoszenie w zwierzostanie, w owadach (nawet chronionych) i jest to bardzo poważne 

zagrożenie. Nie ma takiego zapewnienia, że norki z fermy nie uciekną. Prosiłbym bardzo, 

byśmy powrócili do rozmów na komisjach a ten temat.  

 Marek Kowalczyk gość – mówimy o strategii rozwoju woj. lubuskiego, pozwolę sobie 

postawić tezę, że nie do końca jest tak, że ktoś nas pomija. Skoro my nie lobbujemy  

za tym, żeby jakieś działania były w strategii woj. lubuskiego to trudno mieć pretensje  

do Marszałka czy do kogokolwiek, że nas tam nie ujęto. Myślę, że tutaj jest duże pole  

do działania dla tych Państwa, którzy macie władze od kilku kadencji.  

Myślę, że skoro Pan Przewodniczący Rady na jednym z Zebrań Wiejskich powiedział,  

że mamy świetnego menadżera i Gmina Dobiegniew dochowała się takiego człowieka  

to ja myślę, żeby pokazał, na co go stać. Na jednym z posiedzeń sesji jest zapis,  

że Pan Wiceprzewodniczący Rady zabiegał o przekazanie Arsenału na cele kulturalne.  

Kilka tygodni temu ukazała się informacja na stronie internetowej urzędu, że ten obiekt 

jest wystawiony na sprzedaż. Chciałbym poznać stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady 

w tej sprawie? Natomiast w kwestii gospodarczej, to jest tylko taka dygresja z mojej 

strony, że na stronie Kostrzyńsko – Słubickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej Gmina 

Dobiegniew znajduje się w Województwie Zachodniopomorskim. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – tak, zgadza się, nawet kilkakrotnie 

podkreślałem brak Domu Kultury w Dobiegniewie. Myślę, że taka inwestycja przydałaby 

się w Gminie Dobiegniew, aby młodym ludziom dać narzędzia do rozwijania swoich 

pasji, swoich hobby. Zaproponowałem Arsenał jako jedno z potencjalnych miejsc,  

nawet ukazał się na ten temat artykuł w Gazecie Lubuskiej. Jeżeli Arsenał zostanie 

sprzedany to nie widzę problemu, żeby wybudować Dom Kultury w innym miejscu.  

 

 

Ad.7. Informacja na temat przedsięwzięć w Strefie Gospodarczej. Informacja na temat ilości  

i rodzaju podmiotów gospodarczych w gminie. Perspektywy powstania nowych zakładów 

pracy i nowych podmiotów gospodarczych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – na posiedzeniu Komisji Finansowo – 

Gospodarczej była rozmowa na temat Dobiegniewskiej Strefy Gospodarczej. Jeśli chodzi 
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o Elektrociepłownię spółka zarejestrowana będzie we wrześniu i z chwilą, kiedy będzie 

zarejestrowana podejmować będziemy działania z dokumentacją, by uzyskać zgodę  

na budowę. Koszty inwestycji 100 – 110 mln zł. Zatrudnienie od 50 do 60 osób. 

Inwestycja ta realizowana będzie w postępowaniu publiczno – prywatnym.  

To jest niezwykle trudny temat i droga postępowania jest niezwykle zawiła.  

Wszystko, co robimy, robimy z myślą o mieszkańcach.  

 Chciałbym również Państwa poinformować, że Rolimpex (była Centrala Nasienna) 

znalazł nowego właściciela. Jest to firma, która zamierza jeszcze w tym roku uruchomić 

produkcję, tj. przemysł drzewny. Zatrudnienie wynosiło będzie około 20 osób.  

Również w dniu wczorajszym rozmawialiśmy o nowym właścicielu na Strefie 

Przemysłowej, który zajmował się będzie renowacją mebli. Oprócz tego prowadzone  

są rozmowy z trzema firmami (firma motoryzacyjna, przemysł drzewny i przetwórstwo). 

Dla rozwoju Dobiegniewa ważne są również dwa tematy, tj. wykonywana  

jest dokumentacja na doprowadzenie gazu ziemnego do Dobiegniewa i we wrześniu 

PGNiG będzie dysponować dokumentacją. Pierwszy etap to Dobiegniew i kierunek 

Mierzęcin. Drugi temat to w dniu wczorajszym musieliśmy dostarczyć do Warszawy 

materiały związane z wejściem do programu rozwoju turystyczno – rekreacyjno – 

ekologicznego gminy. Będzie wybrane od trzech do pięciu gmin w Polsce.  

 Waldemar Grzankowski sołtys – mam tylko taką uwagę dotyczącą gazu ziemnego. 

Słusznie, że jest pomysł na doprowadzenie gazu ziemnego do Dobiegniewa i Mierzęcina, 

ale jeśli mówimy o Strefie Gospodarczej to przede wszystkim o gazie musimy myśleć  

w tamtym kierunku.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – dziękuję za spostrzeżenie, weźmiemy to pod 

uwagę.  

 

Ad.8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu w 2011 roku w placówkach prowadzonych przez gminę Dobiegniew 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – mam pytanie, widzę, że po dniu  

01 września liczba etatów wzrosła, czym to jest spowodowane? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – spowodowane jest to połączeniem Zespołu Szkół  

z Gimnazjum i do tej pory nie mieliśmy tych nauczycieli w swoich zestawieniach.  
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Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XII/58/11 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 29 czerwca 

2011 roku w sprawie poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego  

i od nieruchomości, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/117/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) wystąpienia Gminy Dobiegniew ze Stowarzyszenia Lubuska Sieć Szerokopasmowa  

z siedzibą w Gorzowie Wlkp.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/118/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) wyrażenia zgody na zwrot darowizny, nieruchomości gruntowej położonej  

w Radęcinie.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/119/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/120/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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e) zmiany przeznaczenia lokali mieszkalnych na lokale socjalne.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/121/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

f) zmiany Statutu Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

 Sylwia Łaźniewska radna – czy w uchwale tej chodzi o zmianę siedziby, a reszta 

zostaje bez zmian? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – tak, to jest przede wszystkim związane  

ze zmianą siedziby. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – jakie są generowane koszty  

na przeniesienie ZEAO na ul. Obrońców Pokoju i jak to wygląda w sprawie 

budżetowej? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – jeżeli chodzi o koszty te wszystkie obciążenia 

finansowe robiliśmy i wykonujemy w dalszym ciągu przy pomocy Centrum Integracji 

Społecznej, by te koszty były zminimalizowane do minimum. Poza tym obiekt ten nie 

wymagał wielkich inwestycji z uwagi na to, że dach jest zrobiony, centralne 

ogrzewanie zostało zmodernizowane, stolarka okienna zmieniona, także ten remont 

wymagał tylko odświeżenia ścian i podłogi.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – z jakich kosztów, środków 

budżetowych? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – z środków, które są przydzielone w budżecie 

ZEAO na zakup materiałów i wyposażenia. Absolutnie nie miało miejsca zwiększanie 

budżetu ZEAO ani inne przesunięcia budżetowe.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – w tym temacie poniesionych kosztów 

przeniesienia siedziby ZEAO to jest jeden główny powód. Dotyczy on Lokalnej 

Grupy Rybackiej „Pojezierze Dobiegniewskie”. LGR „Pojezierze Dobiegniewskie” 

wystąpiła z inicjatywą do nas, że jeżeli nie wyznaczymy parteru budynku  

na ul. Mickiewicza to chętnie to biuro przejmie Gmina Zwierzyn lub Stare Kurowo. 

Dlatego poleciłem Panu Dyrektorowi Edmundowi Szanderskiemu zmianę siedziby,  
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natomiast na ul. Mickiewicza pozostanie Stowarzyszenie Lokalna Grupa Rybacka 

oraz Stowarzyszenie Wspierania Małej Przedsiębiorczości.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/122/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – chodzi o mały skwerek gruntu przy  

ul. Gdańskiej, przy którym stoi tablica Drawieńskiego Parku Narodowego. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXII/123/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza Dobiegniewa – jeżeli chodzi o modernizację  

ul. Ściegiennego wraz z chodnikiem to na dzień dzisiejszy nie mamy zaplanowanych 

środków na ten cel. Nie ulega wątpliwości, że w przyszłości trzeba to zrobić.  

 Jeżeli chodzi o wieżę telefonii komórkowej przy Zespole Szkół to podpisana jest 

umowa dzierżawy.  

 Jeżeli chodzi o drogę do Łęczyna to zastanawiamy się jak przygotować przetarg  

i podzielić jedno zadanie na etapy.  

 Jeżeli chodzi o ul. Dąbrowskiego to jest uwzględniona w planach koncepcji  

i przygotowania w przyszłości do modernizacji.  

 Jeżeli chodzi o nieczystości stałe to przeprowadzona została inwentaryzacja 

wszystkich tych osób, którzy nie mieli podpisanych umów na wywóz nieczystości 

stałych i płynnych następnie wysyłane zostały wezwania i ponaglenia.  

W tym momencie mamy już tylko jedno wyjście – skierować sprawę do sądu.  

W związku nową ustawą o zbiórce i wywozie odpadów stałych śmieci staną się 

własnością gminy. Mamy termin do połowy przyszłego roku do wdrożenia jej  
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w życie. Musimy przygotować uchwałę dotyczącą tego programu zbiórki nieczystości 

stałych i przeprowadzić przetarg na usługodawcę. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnego 

Rozporządzenia dotyczącego tej ustawy. W piątek odbędzie się spotkanie  

w Strzelcach Kraj. w tej kwestii wszystkich gmin Powiatu Strzelecko – 

Drezdeneckiego.  

 Mostek na Linkowie przyjmujemy informacje do wiadomości. 

 Jeżeli chodzi o pustostan w Wołogoszczy to zdecydowanie w tej kwestii trzeba 

ponownie poinformować Państwowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

 Jeżeli chodzi o światła na przejściu dla pieszych będą podejmowane rozmowy  

z GDDKiA. 

 Jeżeli chodzi o ścieżki pieszo – rowerowe „Wstęga Dobiegniewa” to instytucje 

zarządzające tym projektem dokonały kontroli latem ubiegłego roku i wykazali kilka 

uwag, których zalecenia będą wykonane.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – Gmina ma podpisaną umowę dzierżawy z telefonią 

komórkową do grudnia br. Dzierżawa miesięczna wynosi 2000 zł netto. 

 Most na Linkowie nie jest własnością Gminy Dobiegniew, tylko należy do Skarbu 

Państwa, za co odpowiada Starosta Strzelecko – Drezdenecki.  

 Jeżeli chodzi o grupę geodezyjną to wykonują oni mapy do projektu sieci 

szerokopasmowej.  

 w tej chwili mamy opracowane dokumentacje na modernizacje następujących dróg 

w: Radęcinie, Łęczynie, Słonowie i ul. Partyzancka w Dobiegniewie. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – czuję się zobowiązany odpowiedzieć 

obywatelowi Panu Markowi Kowalczykowi. Mam tutaj dokumenty świadczące o tym,  

że nie Gmina Dobiegniew lobbuje do Pani Marszałek o zmiany w Strategii Rozwoju 

Województwa Lubuskiego tylko Aglomeracja Gorzowska, łącznie z miastem Gorzów 

Wlkp., do której należy 27 gmin. Jaki menadżer by tu nie siedział to nie ma lepszej 

struktury żeby wylobbować zmiany w Strategii Rozwoju Województwa Lubuskiego. 

 Zabiegamy również o realizację projektu dotyczącego rozwoju turystyki, rekreacji gdzie 

wpleciona jest również edukacja ekologiczna, czyli: plaża Ługi, Osiek, Dobiegniew, 

Radęcin, to są ścieżki, to jest centrum edukacji ekologicznej oraz miejsce obsługi ruchu 

turystycznego przy trasie nr 22. Wnioskujemy o kwotę 35 mln zł na i to też nie jest temat 

z dziś na jutro tylko na okres przynajmniej 10 lat.  
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Ad.11. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – dnia 24 marca o godz. 17
00 

odbędzie 

się Ogólnopolski Konkurs Piosenki Dziecięcej Mac Edukacji w auli Zespołu Szkół  

oraz wystawa prac Mariusza Mączki w Muzeum Woldenberczyków dnia 07 marca o godz. 

17
00

  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – dnia 02 kwietnia br. w Auli zespołu Szkół  

o godz. 17
00

 odbędzie się uroczyste spotkanie z mieszkańcami gminy zasłużonymi  

na rzecz społeczności lokalnej pod hasłem: „Wszystko, co czynimy kierując się cnotą jest 

jednocześnie i piękne i dobre” – Ksenofont.  

 Dnia 08 marca o godz.10
00

 w Muzeum Woldenberczyków odbędzie się Konkurs 

Recytatorski Poezji Obozowej Oflagu II C Woldenberg.  

 Marek Kowalczyk gość – zgodnie z ustawą o rehabilitacji osób niepełnosprawnych 

jednostki administracji publicznej mają obowiązek zatrudniać min. 6% osób 

niepełnosprawnych w stosunku do ilości kadry. Ile osób niepełnosprawnych zatrudnia 

Urząd Miejski w Dobiegniewie i czy ten wymóg jest zachowany? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – ten wskaźnik 6% w przypadku Urzędu 

Miejskiego jest przekroczony.  

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – te osoby niepełnosprawne to nie są renciści 

tylko osoby z orzeczeniem o niepełnosprawności.  

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXII nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                              w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński  

 

 


